
SPREJEM  ZA  ŠPORTNIKE  ŠOLE  in  TORTA 

Leto je naokoli. V petek 7.6.2024, smo se na tradicionalni prireditvi zbrali športniki, ki so 

zastopali barve šole na najrazličnejših šolskih športnih tekmovanjih, športni pedagogi, ki smo jih 

vodili na tekmovanjih in ravnateljica šole. Šolsko leto 2023-24 je bilo spet obeleženo z uspešnim 

udejstvovanjem naših športnikov na najrazličnejših tekmovanjih.  

Omeniti velja lep uspeh starejših košarkarjev, ki so postali področni podprvaki in se na državnem 

prvenstvu vrstili v finale divizije vzhod, ki smo ga gostili v naši dvorani in zasedli končno 6. mesto 

v državi. Uspeh je toliko večji, ker je razen dveh učencev ekipa bila sestavljena v glavnem od 

mlajših, ki bodo lahko tekmovali tudi naslednje leto. Košarka je edini šolski šport, kjer poteka 

državno prvenstvo tudi za mlajše učence in tja so se uvrstili tudi naši mlajši košarkarji z 

osvojenim 3. mestom na področnem tekmovanju, saj so učenci OŠ  Bojana Ilicha odpovedali 

sodelovanje. Izpadli smo v četrtfinalu v Brežicah po dveh tesnih porazih. 

Veseli smo tudi lepega rezultata mlajših odbojkaric, ki so osvojile srebrne medalje na občinskem 

in nato še na področnem prvenstvu. Tudi naši mlajši nogometaši so za las zgrešili medalje, saj 

so bili 4. na področnem prvenstvu po dveh tesnih porazih na odločilnih tekmah.  

Na področnem prvenstvu so tekmovali starejši nogometaši, kjer je prav tako večina ekipe bila 

sestavljena iz mlajših učencev in izpadli v četrtfinalu, starejše odbojkarice pa so na področnem 

prvenstvu izpadle v predtekmovanju. Tudi tukaj je bila večina ekipe sestavljena iz mlajših, ki so 

nato odlično nastopile v svoji konkurenci.  

Na atletski olimpijadi, ki je potekala na Poljanah smo osvojili 6 medalj. Omeniti moramo tudi 

izjemen uspeh atletinje Ele Hočevar, ki je po zmagi na področnem prvenstvu v skoku v daljavo, 

osvojila še bronasto medaljo na državnem prvenstvu z novim osebnim rekordom. Veliko 

odličnih rezultatov mlajših športnikov nam kaže, da se bomo tudi v bodoče lahko veselili odličnih 

dosežkov. 

Naziva Naj športnik šole se je letos veselil kapetan košarkarske ekipe starejših dečkov Žiga Silič, 

ki je osvojil tudi bronasto medaljo na atletskem tekmovanju v skoku v višino in s tem pokazal, 

da je odličen športnik. 

Najboljše športnike je nagovorila nova ravnateljica šole dr. Katarina Germšek, ki je ob čestitkah 

za dobre športne dosežke povedala tudi, da bo šola še naprej podpirala športna prizadevanja 

naših mladih športnikov na šolskih tekmovanjih. Ob tej priložnosti smo se zahvalili tudi stari 

ravnateljici, ki je zapustila to delovno mesto, za njen prispevek za pestro športno dogajanje naše 

šole v pretklih letih. 

Ob koncu smo se posladkali z odlično torto, ki so jo pripravili v naši šolski kuhinji. 

 
 

Fotografije : Matija Bačnik in Gregor Adorjan. 



 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

   


